
 

EDABYGDEN 

Protokoll fört vid styrelsemöte SPF Seniorerna Edabygden i Hammars Folkets Hus  
2023-03-21 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Inger Myrén kassör 
Karin Bohlin ledamot 
Gullan Melin ledamot 

Frånvarande:  
Anders Wikman  

Adjungerad: 
Gunnel Knutsson ordinarie KPTR 
 
Frånvarande: 
Gunilla Cajdell ersättare KPTR 

 
1. Sammanträdet öppnades av ordföranden som hälsar ledamöterna välkomna. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2023-01-24  godkändes. 

4. Kassabehållningen är fortsatt mycket god. Inger utses till kontaktperson för Eda Kommun. 

5. Medlemsantalet är idag 109 betalande. Vi har fått fyra nya betalande medlemmar Reidar  
    Persson, Margareta Oskarsson, Monica Berglund och June Jansson. Ytterligare två  
    ansökningar är under bearbetning. 

6. Hemsida fungerar väl. Allt fler har laddat ner SPF-appen.  Distriktet betalar avgiften  
     för denna även 2023.  

7. KPTR har endast haft två av fyra sammankomster under 2022. Gunnel har nyligen fått 
    protokollet från senaste möte 13/12 2022. Detta ligger även ute på kommunens  
    hemsida. Gunnel tog då upp frågan om hur långt man hunnit i planeringen på eventuell  
    boulehall och bana i Valfjället. Svaret blev att man har tagit kontakt med Klara arkitekter  
    men har ännu inte fått något svar. 
    Senast Hemtjänstsindex är presenterat i media men i KPTR i Eda har det inte omnämnts. 
    Gunnel kommer på nästa möte 23/3 att ställa frågan om hur resultaten i Eda Kommun ser  
    ut och hur Eda Kommun jobbar med Hemtjänstindex. 

 8. Birgitta har haft kontakt med Catarina Lind som är samordnare för Röda Korset angående    
     eventuell gemensam ansökan om medel från Grannskapsinitiativet/Postkodstiftelsen. 



     För närvarande finns inte intresse från Röda Korsets sida att delta i detta i och med att  
     man beviljats medel från Eda Kommun.  

 9.  Ingen från vår förening kommer att delta i SPF:s Ålandsresa. 

10. Resan till Hornborgasjön 29–30 mars är fulltecknad. 22 personer åker i egna bilar. 

11. I resan till Stenungssund 3–8/9 deltar 28 personer inklusive Birgitta och Berndt som 
ordnat  
       resan. Anders J. skickar idag i väg undertecknad offert och har förhandlat om att var och  
       en betalar för sig på Stenungsgården i stället för att Inger ska få en faktura för hela  
       sällskapet. 
  
      12. SPF har genomfört ett webbinarium ” Inspiration till digitalisering” som Karin,  
      Anders J. och Birgitta sett. Karin har haft kontakt med IT-support på biblioteket och  
      eventuellt kan det resultera i ett IT-café. Programkommittén arbetar vidare med detta  
      och ärendet tas åter upp på nästkommande sammanträde i maj. 
 
13. Programkommittén har haft möte 8/3. Man bestämde att ordna en sillunch i Kyrkans Hus  
      13/4.  Lennart ”Polisen” Karlsson står för underhållning. 
      10/5 genomförs utflykten till Opptjärn som planerat. 
       Aktiviteter under juni och juli är inte klart men en sjöresa på Vänern planers och den 11 
       augusti blir det kräftkalas i Hammars Folkets Hus. 

14.  Måndagspromenaderna återupptas 17/4 med samling vid Järnskogs kyrka kl.10.30. 

15.  Förutom Anders J. deltar Anders W. och Birgitta i distriktets årsstämma i Munkfors 5 
april. 
 
16. Boulespelet ute startar tisdag 28 mars vid Kölaladan.  

17. Rapporter från distriktsmötena finns att läsa i appen.  

18.  Kommande födelsedagar är Ingrid Hermansson 95år 20 april och Kerstin Martinsson  
       85år 22 april. Anders J. kontaktar båda och hör efter om de önskar att bli uppvaktade. 

19. Ander J. har reviderat välkomstbrevet. 

20. Vår förening har blivit utsedd att delta i ”Träffas och trivs” 6 september. Det  
       sammanfaller med vår bouleresa till Stenungssund. Karin försöker att byta med någon  
       annan förening. 
 
 21. Eda kommun har förlagt årets ”Edakalaset” till Folkets Hus i Åmotfors 20 maj. Karin  
        anmäler att vi önskar delta. Anders J. skaffar SPF beachflagga och SPF-broschyren  
      ”Tillsammans för ett rikare seniorliv”. 

22.  Vi beslutar att träffa presumtiva föreningar den 12 april kl.18 i Röda Villan på Brobacken  
        för att planera årets Våffelcafé i Skillingmark. Anders J. kontaktar Pastoratet och John  
        Badh för att boka Bruksgården och Röda Villan samt kallar föreningarna.  



 23.  Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för aktiv medverkan och Inger 
        för sin goda förtäring. 
 

 
24.  Nästa möte blir vid Kölaladan tisdag 16 maj kl.13. Birgitta står för kaffe med tilltugg. 

 

 

 

  Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
    Sekreterare    Ordförande 


